

# C-GEX

C-GEX GREENFLASH®

is a heat-activated adhesive based on a dispersion of synthetic resins in water. This adhesive has been formulated by taking into account the most recent technological improvements. It is a non-flammable product. This glue is designed to be applied on C-GEX spraying and drying systems. Please follow our user instructions in our technical data sheets.

C-GEX GREENFLASH®

est une colle thermo-activable à base de résines synthétiques en milieux aqueux. Elle a été formulée sur la base des plus récents progrès technologiques. Elle est non inflammable. Pour sa mise en œuvre, employez le matériel de pulvérisation spécialement développé par C-GEX et suivre nos prescriptions figurant sur la fiche technique du produit.

**Collano**  
Innovation in Adhesives

Parc d'Activités de la Mossig - F - 67521 MARLENHEIM Cedex  
Tél : 33 (0)3 88 59 27 37 - Fax : 33 (0)3 88 87 87 93  
[www.collano.com](http://www.collano.com)

## GREENFLASH®

Heat-activated Adhesive  
*Colle thermo-activable*

0% VOC - 0% COV



C-GEX SYSTEM'S

620, route nationale 20 - BP 11 - 82350 ALBIAS - FRANCE  
Tél : 33 (0)5 63 31 13 13 - Fax : 33 (0)5 63 31 06 25

E-mail : [contact@cexsystems.com](mailto:contact@cexsystems.com)



# One-Component Water-Based Adhesives

Les colles aqueuses mono-composant

OUR SUSTAINABLE DEVELOPMENT STRATEGY

NOTRE STRATÉGIE DE DÉVELOPPEMENT DURABLE



Manual Spraying Equipment  
for C-GEX GREENFLASH®

Équipement de pulvérisation manuel  
pour colle C-GEX GREENFLASH®

*TACFLASH® is a one component contact water-based adhesive for gluing foam on wood, metal and PP boards, or fabric on foam with one single spray.*

*TACFLASH® est une colle aqueuse contact mono-composant pour le collage des mousses sur les supports (bois, métal, PP), ou tissu sur mousse en simple encollage.*

*GREENFLASH® is a one-component heat-activated water-based adhesive which enables the gluing between foam and foam, foam and covering material (fabric, leather, vinyl). GREENFLASH® is sprayed on foam and fabric before being assembled on C-GEX ECOPRESS upholstery table. GREENFLASH® is suitable for compound curves gluings.*

*GREENFLASH® est une colle aqueuse thermo-activable mono-composant permettant les collages mousse-mousse, mousse-tout revêtement (tissu, cuir, vinyl). GREENFLASH® est pulvérisée sur la mousse et le tissu. Les garnitures sont collées par thermo-activation sur table de garnissage C-GEX ECOPRESS. GREENFLASH® convient pour le collage de garnitures à forte déformation.*



C-GEX SYSTEM'S

